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Vragen van de leden Van Veldhoven en Hachchi (beiden D66) aan de 
staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu over het milieuprobleem 
veroorzaakt door oude boten in havens (ingezonden 11 juli 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Oude bootjes zijn afvalprobleem»?1 

Vraag 2
Klopt het dat er ongeveer 25.000 verwaarloosde zeil- en motorjachten in de 
Nederlandse jachthavens liggen? 

Vraag 3
Klopt het dat de eigenaren van deze verwaarloosde boten vaak niet te 
achterhalen zijn, waardoor deze boten gewoon blijven liggen? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 4
Bent u bereid een landelijk registratiesysteem in te voeren voor Nederlandse 
zeil- en motorjachten om het afvalprobleem van boten in de toekomst te 
voorkomen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid een verwijderingsbijdrage in te voeren bij aanschaf van een 
boot, om op die manier het opruimen van deze boten in de toekomst te 
kunnen financieren? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat er een fonds moet worden opgericht voor het 
opruimen van de grote hoeveelheid verwaarloosde boten die nu in de 
jachthavens ligt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 7
Welke oplossing stelt u voor om de vele verwaarloosde boten die nu in de 
jachthavens van Nederland ligt op te ruimen? 

1 Nos.nl, woensdag 5 juli, «Oude bootjes zijn afvalprobleem», http://nos.nl/artikel/526106-oude-
bootjes-zijn-afvalprobleem.html
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Vraag 8
Welke oplossing stelt u voor, waarbij er recht wordt gedaan aan het principe 
van «de vervuiler betaalt», om te voorkomen dat het milieuprobleem 
veroorzaakt door verwaarloosde boten in de toekomst zal toenemen?

Tweede Kamer, vergaderjaar 2012–2013, Vragen 2


